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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Kassör Axel Flordal (via Zoom)

Sekreterare Linnea Hallin
Informationsansvarig Mijo Thoresson

Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström (via Zoom)

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Eric Carlsson (via Zoom)

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 18:04 och påstår strax därefter att mötet inte
är öppet. En stund senare öppnar Carl Strandby mötet en andra gång, kl.
18:11!

§2 Fastställande av
dagordning

Carl yrkar på att lägga till en punkt om fastställande av dagordning, lägga till
§10 Äskning tältpinnar, lägga till §14 Information om kårens frågestund samt
stryka §4 Fyllnadsval valberedningen då den sökande inte kunde närvara.

§3 Val av justerare Axel Flordal väljs till justerare.

§4 Adjungeringar Inga.

§5 Val av programråd Två representanter till TM:s respektive F:s programråd ska väljas in, där SNF
och Kärnstyret ska ha varsin representant i båda. SNF har sedan tidigare två
nomineringar: Albert Vesterlund för TM och Carin Lundqvist till F. Linnea
nominerar sig själv till TM. Mijo yrkar på att bordlägga frågan om F:s pro-
gramråd då David inte är närvarande och inte har blivit tillfrågad. Carl yrkar
på att välja in Carin, Albert och Linnea till F och TM:s programråd, samt att
tills vidare vakantsätta den sista platsen i programrådet på F.
Beslut: Att välja in Albert Vesterlund och Linnea Hallin till TM:s programråd
samt Carin Lundqvist och en vakant till F:s programråd.

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret Carl är tillbaka från semester och har börjat svara mejl. Han ska snart by-
ta profilbild och mejlsignatur. Kanske redan nu på måndag, men antagligen
senare, ska han gå en kurs för att kunna vara serveringsansvarig.
Axel har bokat lite möten med F6:s kassör och ordförande om deras lån, vilket
kan vara intressant för DP också som också fått lån. Han har betalat fakturor
och ger en shoutout till Mijo som kollat posten åt honom. Han har kollat lite på
äskningarna som kommit in och uppmuntrar folk att skicka in äskningar, men
påpekar att årets styrelse kommer vara lite hårdare med vad som är äskningar
och vad som går under kommittébudgeten än föregeånde år.
Mijo skapat en Facebookgrupp för de nya Nollan.
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§6.2 DP DP sa hålla möten och gå in i mer detalj om mottagningsarren. De planerar
teambuilding och ska upp till Karlstad den 13 augusti. Lowe tackar Axel för
påminnelsen om lånet.

§6.3 F6 F6 har haft en del med serveringstillstånd och dispositionsavtal. De väntar på
ett avtal från Berg211 från FnollK så att de kan skicka in ansökan om ser-
veringstillstånd. De har planeringsvecka nästa vecka och har börjat lite smått
med planeringen och kontaktat personer de ska samarra med. Kassör och ord-
förande hade mötet om lånet med Axel. Som förberedelse inför mottagningen
försöker de teambuilda så mycket som möjligt.
Carl undrar om han behöver skriva på ett gasqueavtal. Jesper vet inte än, men
han får nog information nästa vecka. Carl har högläsning ur sin överlämning
och Erik hälsar att Carl behöver skriva under avtalet.

§6.4 SNF SNF ska ha ett möte nästa vecka där de ska snacka om mottagningen och de
ska ha möte med PA. De har fått mejl om övervakning på övningstentor i LP1
och har mejlat om Jonathan det.

§6.5 Foc Foc ska ha planeringsmöte för utvecklande av focusmaskinerier.

§6.6 FARM FARM har inte gjort så mycket. De hade möte med Volvo AB som är taggade
på att ha event i höst för första gången på många år. Carl undrar om Farm
och FnollK har haft samtal om sponsring. Det har de inte, men de tycker att
det låter som en bra idé.

§6.7 FnollK Emma blev lite dissad av Carl som råkade hoppa över FnollK i turordning-
en, men nu är det äntligen hennes tur. FnollK har snackat väldigt länge om
restriktionerna och har slopat storphaddergrupper. Berg211 och Kviberg vill
inte skicka avtal vilket är förståeligt men det är något som behövs. De ska ha
lite detaljplanering och snacka med Weidow. De har nyligen skickat ut själv-
deklarationer och moduler till de nyantagna och har redan fått in runt 40
självdeklarationer. FnollK har varit på MOS där det sades att kårledningen
skulle ha informationsmöte nästa vecka och konkretisera restriktionerna. MK
kommer komma ut med ett system för obokningsbara lokaler (t.ex. Geniknölen
och Origogården), vilket enligt Emma ser snyggt ut.

§7 Anmälan till
suicidpreventionsutbildning

Emelie har skickat information om två utildningar som kommer äga rum innan
mottagningen. Den första handlar om våldsprevention där det behövs åtta per-
soner varav två från styret och resterande från kommittéerna. Emelie kommer
vara representant för styret, men det behövs en till. Medlemmar i kommittéer-
na ska skriva till Emelie om de är intresserade av att vara med. Utbildningen
är den 9 augusti kl 9-14, med anmälan senast andra augusti.
Den andra utbildningen, som går under fem tillfällen mellan 11 och 13 augusti,
handlar om suicidprevention och arrangeras av Suicide Zero. Alla som vill kan
anmäla sig. Carl yrkar på att ålägga kommittéerna att välja en representant
till suicidpreventionsutbildningen. Emma påpekar att det är väldigt nära mot-
tagningens start och Martin påpekar att de är arbetsdagar och att det inte är
säkert att folk kan. Emma yrkar på att istället ålägga Emelie om att komma
med mer information, då den upplevdes som bristfällig. Carl drar tillbaka sitt
yrkande och Emmas yrkande bifalles.

§8 Uppdateringar Focus

§8.1 Dispositionsavtal från
SG Fysik

Måns och SG Fysik har signerat dispositionsavtalen. SG Fysik kommer hålla
sig i Hilbert och dispositionsavtalet är ungefär samma som de tidigare muntliga
överenskommelserna.
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§8.2 Renovering av Focus Det har inte kommit någon information från David. DP har inte hört något
mer om renoveringen men Lowe säger att de lovade att det skulle vara klart
innan mottagningen. Emma påpekar att de skulle vara klara innan augusti.
Toaletterna är fortfarande utrivna och mötets ledande teori är att hantverkarna
har semester fram till på måndag, vilket är varför det inte har hänt något på
länge. FnollK är miissnöjda över att det är så nära mottagningen utan att
toaletterna är klara och känner sig stressade. Carl ska prata med David och be
honom att skriva en uppdatering.
Det framkommer att Martin tydligen inte är med i styrets slackkanal, vilket
fixas. Martin undrar hur festanmälan fungerar i och med corona. Carl påpekar
att det ska tas upp senare.

§9 Äskning Dragosdräkt Axel presenterar äskningen. Den gamla Dragosdräkten är spårlöst försvunnen
och det behövs en ny innan mottagningen. Axel yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna äskningen om en ny Dragosdräkt.

§10 Äskning tältpinnar Några tältpinnar har blåst sönder och FnollK har gjort en äskning för att köpa
in nya. Axel tycker att äskningen verkar rimlig och yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna äskningen om nya tältpinnar.

§11 Offert från
TeknologTryck om
sångböcker

Vi har fått en offert från TT gällande sångböcker. Enligt Axel är det inga
problem rent ekonomiskt, men det är ändå rätt mycket pengar. Han förtydligar
att det rör sig om 11 000 kr, vilket räcker till 500 sångböcker. Av dessa skulle
190 reserveras till Nollan medan resten skulle ges till styret som antingen kan
sälja eller dela ut dem. Motiveringen till att köpa dem är att det är kul att
ha dem på sittningar, man kan skriva i dem och man slipper slösa PQ till
sånghäften. Albert säger att de har tittat på de tidigare sångböckerna och
moderniserat dem lite, samt ändrat så att det ska vara enkelt att lägga till och
ta bort sånger. Den ursprungliga tanken med de 310 övriga var att sälja dem
till inköpspris och inte gå med vinst. Carl tycker det låter som ett rimligt inköp
och yrkar på att köpa dem.
Beslut: Att köpa 500 sångböcker från TeknologTryck för 11 000 kr.

§12 Sektionskassörs
mandat att godkänna
äskningar

Tidigare har sektionskassören haft mandat att godkänna äskningar som är
mindre än en förutbestämd summa, för att slippa ta upp en massa tid från
styretmöten. Förra året låg summan på 1 000 kr. Axel föreslår 2 000 kr, men
att om det är något som kanske kräver diskussion kommer han ta upp det med
resterande styretmedlemmar. Axel yrkar på att ha mandat att själv godkänna
äskningar på upp till 2 000 kr. Mijo undrar om besluten måste faställas på sty-
retmöten. Martin påpekar att om man gör det blir det konstigt om styretmötet
inte skulle godkännas efter att inköpet gjorts. Emma påpekar att om man mås-
te fastställa det tar det tid från mötena, vilket var det som skulle undvikas.
Carl tycker att kassören ska berätta om äskningar i informationspunkten varje
möte, vilket Axel tycker är rimligt.
Beslut: Att låta Axel hantera äskningar på upp till 2 000 kr utan att behöva
få det godkänt av resten av styret.

§13 F-fonden Sektionens ekonomiska överskott föreslås ej sättas in på F-fonden. Sektionen
har en fond, F-fonden, som ska fungera som buffert. Vanligtvis sätts föregående
års överskott in på fonden, men på grund av att förra budgeten blev lite kaos
skulle det bli ohållbart i framtiden om vi sätter in överskottet på 400 000.
Därför yrkar Axel på att vi inte ska sätta in förra årets överskott på F-fonden.
Carl undrar varifrån pengarna kommer och får svaret att det är köket, som
egentligen skulle betalas för förra året. Det slutade med att betalningen inte
skedde då vilket ledde till ett överskott.
Beslut: Att inte sätta in föregående års överskott på F-fonden.
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§14 Information om kårens
frågestund

Carl har fått ett mejl om att det är mottagnings-KU på måndag om två veckor.
Han och andra sektionsordförande tillsammans med kåren och MK kommer
vara där och få information. Man kan skicka med Carl frågor om det är något
man undrar över.
För två timmar sedan fick styret mejl från VO om att kåren kommer hålla
frågestund om restriktionerna under mottagningen fredagen den 6 augusti kl
17:30. Frågestunden är till för alla som arrar på sektionsnivå under mottag-
ningen. Det verkar alltså som att alla sektionsaktiva kan dyka upp. Om ingen
kan delta i en viss kommitté uppmuntras de att skriva till styret och gärna
förbereda frågor. Har man frågor redan nu kan man skicka in dem till kåren i
ett formulär.

§15 Ajournering Mötet ajourneras från 19:10 till 19:16.

§16 Nya riktlinjer för
sektionen

Kåren har skickat ut ett mejl där de förtydligar restriktionerna som kom 1 juli.
Carl föreslår att beslut om nya restriktioner tas framförallt på styretmöten.
Martin undrar över flexibiliteten, då nya beslut kan komma väldigt plötsligt
och att det då kan vara långt till nästa styretmöte. Linnea påpekar att Carl
kan ta ordförandebeslut om det är bråttom, vilket är något Carl håller med
om.
Det diskuteras fram och tillbaka om kårens restriktioner och mötet kommer
fram till att det är enklast att ställa alla frågor till kåren under frågestunden.

§17 Riskbedömningar inför
mottagningen

Emma undrar över om det finns något sista datum för när riskbedömningarna
ska skickas in. Albert säger att det räcker med dagen innan. Emma undrar över
hur mycket tid styret vill ha på sig att se över riskbedömningarna. Carl föreslår
tre dagar, så att åtgärder hinner vidtas om sådana behövs, vilket mötet tycker
verkar rimligt.

§18 Övriga frågor Det finns inga övriga frågor.

§19 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 19:54!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Axel Flordal
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Äskning tältpinnar

Åtta nya tältpinnar till sektionens stora tält
FnollK 2021 via Erik Brusewitz, kassör

fnollk.ftek.se

Bakgrund

Under föreg̊aende års mottagning bl̊aste det, och som följd böjdes åtta av 8x12-
meter tältets tältpinnar s̊a pass mycket att de ej g̊ar att använda. Tältet kommer
användas mycket under årets mottagning s̊a vi behöver köpa nya tältpinnar. Vi
har undersökt möjligheten att reparera de böjda pinnarna men ans̊ag att det ej
skulle ge bra resultat, samt att nya pinnar är relativt lättilgängliga och billiga.
Tältet krävs till vissa arrangemang, speciellt i år i.o.m corona med avseende
p̊a distansiering och allmän lokalbrist. Vi anser det därmed nödvändigt att
införskaffa nya tältpinnar före mottagningen.

Anledning till att vi äskar istället för att köpa pinnarna själva är dels för att
denna utgift ej har budgeterats för i FnollKs budget. Det lär vara en d̊alig ide
att bränna hälften av budgetposten ”oförutsedda händelser” p̊a tältpinnar efter-
som coronaläget och osäkerheten kring hur vissa arr kommer kunna genomföras
mycket troligen kommer leda till en del oförutsedda utgifter. Dessutom anser vi
att tältet tillhör hela sektionen och inte endast FnollK. Tältet kommer användas
av flera parter som inte är FnollK, exempelvis av en phaddergrupp före mot-
tagningen, av en annan phaddergrupp till överraskningssittningen, samt av an-
dra sektioners nollk:n som behöver l̊ana tältet av oss d̊a de ej har lokal till sina
arrangemang. Tältet är en allmän sektionsnytta som gynnar hela sektionen,
och därmed anser vi att styret borde betala för tältpinnarna.

Summa att äska

Offerten ligger p̊a 998:-, s̊a det är s̊a mycket pengar vi äskar.
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